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Příjezd 

Vzhledem ke krátké vzdálenosti od českých hranic, byla cesta do Drážďan hračka. Cesta vlakem 
z Olomouce do Prahy s následným přestupem na autobus směr Drážďany vyjde (díky slevám na 
jízdném) na cca 400 Kč. V tomto případě mi ani nevadilo, že první e-mail z Německa přišel začátkem 
května, protože jsem nekupoval letenky. Po příjezdu do Drážďan jsem se do 10 minut setkal se svojí 
kontaktní osobou (CP). Ta mi vyřídila zlevněnou měsíční jízdenku na tamní MHD (cca 40 €) a vydali 
jsem se směrem k mému ubytování. Dostal jsem uvítací balíček, kde byla mapa Drážďan a příručka 
k cestování MHD (trasy tramvají a autobusů). Každému, kdo na stáž do Drážďan pojede, doporučuji 
koupi měsíčním jízdenky, využijete jí hodně. Vzhledem k tomu, že jednorázová jízdenka na MHD stojí 
2 €, tak je to i velmi výhodná sleva pro studenty. 

 

Ubytování 

Pár dní před odjezdem mi moje druhá kontaktní osoba (jenž byla v tu dobu na stáži v Izraeli) 
oznámila, že nastal menší problémy s ubytováním na kolejích, takže první 2 týdny budu bydlet u ní na 
bytě. Nevadilo mi to, protože byt byl hezky zařízený a byl kousek od tramvajové zastávky, odkud 
vyjížděl přímý spoj do nemocnice. Dva spolubydlící byli přátelští, každý měl svůj pokoj tak jsme se ani 
moc nepotkávali. Nakonec se pro mě místo na kolejích našlo už po prvním týdnu stáže, takže jsem se 
přestěhoval dřív, než jsem očekával. Studentská kolej byla situována v areálu tamní fakultní 
nemocnice, což byl velký plus. Měl jsem vlastní pokoj s lednicí, televizí a umývadlem, sociální zařízení 
bylo společné pro celé patro (cca 12 pokojů), rozdělené samozřejmě na dámskou a pánskou část. 
Společná byla i kuchyň, kde byl dostatek místa, takže když jsme se potkali 4 v kuchyni, stejně jsme si 
bez problému uvařili to, co jsme chtěli. Nevýhodou bylo každodenní nošení potravin z pokoje do 
kuchyně z důvodu nepřítomnosti společné lednice.  

 

Stáž 

Po příjezdu jsem dostal instrukce, na které zastávce mám v první den stáže vystoupit. Tam už mě 
čekala moje kontaktní osoba a přesunuli jsme se směrem k oddělení plastické chirurgie. Stáž na 
tomto oddělení byla bezvadná. Velmi přátelský přístup přednosty kliniky i zbytku personálu mě mile 
překvapil, ani jsem se nestihl seznámit s oddělením a už jsem hned první den stáže asistoval u 
brachioplastiky (odstranění přebytečné kůže a tuku na pažích). Dá se říct, že většinu času jsem strávil 
na operačních sálech, kde jsem viděl a asistoval u mnoha (pro mě nových) zákroků. Stravoval jsem se 
v jídelně fakultní nemocnice, kde za příznivou cenu (cca 4 €) jsem si kupoval obědy. Nutno 
podotknout, že od tamní pobočky IFMSA jsem dostával týdenní kapesné (50 €), které jsem právě 
využil na stravování.  Obědy byli velmi chutné, atmosféra v jídelně velice příjemná. 

 

Město 

Hlavní město Saska nabízí mnoho způsobů, jak strávit volný čas. Řeka Labe rozděluje Drážďany na 
Staré město (Aldstadt) a Nové město (Neustadt). V Starém městě je plno architektonických skvostů 
jako Frauenkirche či Residenzschloss. Nové město zase nabízí ulice plné barů a hospod, kde najdete 
každý pátek a sobotu večer stovky a stovky lidí, jenž hledají zábavu. Pro sportovce je zde mnoho 
nádherných tras k běhání, zejména podél toku řeky. Myslím si, že v Drážďanech každý najde to své. 
Nutno podotknout, že na Německo zde panují přijatelní ceny. Vyšší než v Česku, ale stále přijatelné. 

 



Cestování 

Saská metropole je důležitým dopravním spojem, takže se odtud dostanete téměř kamkoliv, a pokud 
cestuju v rámci Německa, tak ani nemusíte moc přestupovat. Berlín je vzdálený asi 2,5 hodiny cesty 
autobusem.  

 

Certifikát 

Certifikát jsem obdržel v posledním týdnu stáže, veškeré vyplnění dokumentů proběhlo bez 

problémů.  

 

Celkové hodnocení 

Stáž byla naprosto dokonalá. Drážďany můžu vřele doporučit. Přátelští lidé, dobře jazykově vybavení 

lékaři, kteří Vás rychle zasvětí do provozu oddělení. Největší přínos vidím tento rok v získání 

zkušeností v oboru, ve kterém bych rád v budoucnu pracoval. Taky si člověk docení našeho 

vzdělávacího systému, jakmile zjistí, že mnoho studentů čekalo v Německu na čekací listině třeba i 6 

let. 

V případě dotazů mě neváhejte kontaktovat na: 

wdaniel96@gmail.com 

 

 

 
 

 

 

 


